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Christmas in Australia 
Let’s start with the question we left in our last issue of school bulletin. What is 

the second thing that comes out of people’s mind when they hear the word 

“Australian animal”?  All right. I think you have enough of animal topics. I will 

just give you the answer so that we can move onto next and more exciting topic. 

The answer is “koala”. I guess most of you have already known the answer 

because you are the smart Geng-liao children.  

讓我們先來回顧一下在上一個校刊裡還沒被回答的問題，當人們聽到澳洲動物的時

候，第二個會想到的是什麼呢? 好吧，我想你們已經受夠了動物的主題，我就直接

你們答案所以我的可以進入下一個更精彩的主題。答案是”無尾熊”。我想你們大概都

已經知道答案了因為你們是聰明的更寮孩子。 
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The word “white Christmas” is not in Aussies’ dictionary. You don’t see Santa 

Claus riding a sleigh in Australia. Instead, Aussie Santa Claus surfs on the sea 

and walks on the street in shorts. Why is that?! Doesn’t all Santa Claus ride 

sleighs in the snow and wear warm red suits? Let me ask you a question. What 

season would it be in Australia on Christmas day? The answer is “summer”. 

That’s why Aussie Santa Claus wears shorts and uses a surfboard! 

白色聖誕節這個字不在澳洲人的字典裡，你看不到聖誕老公公騎著雪橇在

澳洲。反之，你可以看到聖誕老公公在海浪上衝浪獲市穿著短褲走在路

上。為什麼是這樣呢?! 聖誕老公攻不是應該要騎著雪橇穿著溫暖的紅色衣

服嗎? 讓我來先問你一個問題，聖誕節再澳洲的時候是什麼季節呢? 答案

是”夏天”。這就是為什麼澳洲聖誕老公公穿著短褲玩著衝浪板了! 
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Let’s Sing a Christmas Song~ 

♪♬♫ Jingle bells, jingle bells 

Jingle all the way 

Oh, what fun it is to ride 

In a one horse open sleigh 

Jingle bells, jingle bells 

Jingle all the way 

Oh, what fun it is to ride 

In a one horse open sleigh~ 

♬ ♪ 

♪ 

♬ 

♬ 

♪ 
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Worksheet~ 學習單: 請根據提示，完成單字 

Christmas tree / bell / stocking / candy cane / Santa Claus / sleigh  
 

S__n__a 

C l__ __ s 

 

Ch__i__ __m__s 

tr__ __ 

 

___t___ck___ng 

 

___ e___ ____ 

 

s__ei__ __ 

 

c__nd___   c__n__ 

d t j k l m x a z t y u s o d 

r s c a n d y c a n e b l e i 

C h r i s t m a s t r e e c m 

g h s s t o c k i n g l i v b 

q r p f g h j l s t a l g c l 

S a n t a C l a u s a u h s t 

仔細找，並圈出上列六個單字: 
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